
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde, d.  8/11 2021 kl. 18:00 – 20:30 

Vinderslev 
 

Der er spisning fra kl. 18:00-18:30.  

Deltagere: 

Anders Ahrenfeldt, Britt Foged, Lars Skjoldan, Marianne Kristensen, Mie Riis, Nikolaj 

Majbækgaard, Vibeke Mikkelsen, Marie Lykke Pedersen, Jan Axelsen, Marit Hughes, Michael 

Ørbæk Langballe, Kewin Hvidt Larsen 

Elevrepræsentanter: Amalie Riis og Marie Tind Ahrenfeldt 

 

 

Mødeleder: Anders Ahrenfeldt 

Referent: Thomas Vestergaard Rasmussen 

 

Afbud: Lars, Jan & Marie. 

 

Dato for skolebestyrelsesmøder 
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18:30 1. Generel orientering 

Formål Orienteringspunkt 

 • Ledelsen. 

 

• Hvad sker der på afdelingerne. 

- Pædagogiske ledere. 

- Personalet. 

Børnehøjde. 

Voksenhøjde. 

 

• Elevrådet. 

 

• Forældre. 

Referat Fra skoleleder: 

- Kewin Pt. 3 ledige stillinger – flere tager kontakt for at høre mere, el. 

for at komme på besøg, hvilket vi er positive overfor. SB er 

repræsenteret således: Anders vil gerne deltage ved samtalerne i 

Sjørslev – Nikolaj er med til samtalerne i Vinderslev - Marianne er 

med til alle samtaler – Marit vil gerne kunne læse ansøgningerne til 

skolepædagogstillingen i Vinderslev + Vibeke vil gerne læse alle 

ansøgninger til de 3 stillinger. 

- Kewin orienterede om status på coronasituationen, testmulighederne 

for elever om mandagen og de pt. gældende coronavejl.   

- Økonomi – vi forventer at gå ud af 2021 med et samlet underskud 

på ca. 0,5%. På mødet i januar bliver der givet en mere detaljeret 

gennemgang af skolens økonomi. 

 

Fra pædagogisk leder: 

- Thomas fortalte om fortsat fokus blandt de pædagogiske ledere på 

trivsel for både elever og medarbejdere. Det er en udfordring flere 

steder at få hjulpet elever til at være i læringsflow, så der skal 

bruges en del tid og energi på kultur og gruppedynamik. Godt med 

sparring fra læringsvejledere, både til os i ledelsen og til 

medarbejderne og klasser – de skulle lige blive gjort kendt, inden de 

for alvor er blevet sat i spil. 

-  

Fra Personalet: 

- Marit berettede om at der gøres erfaringer med holddeling og 

mellemformer. 

 

Fra elevrådet: 

- De fortalte om, at de er uddannede i at være undervisnings-

miljøagenter, og at de på et kommende møde vil drøfte brugen af 

mobiltelefoner på skolen + invitere elevrådene fra alle 3 afd. til et 

fællesmøde, og mere tid til elevrådsarbejdet. 



18:30 1. Generel orientering 

Formål Orienteringspunkt 

- SB opfordrede at de i det fælles elevråd drøftede, om de skulle prøve 

at invitere sig med til dialogforum, hvor børn & unge-udvalget mødes 

med skoleledere & skolebestyrelsesformænd 2 gange om året. 

 

 

 

Fra skolebestyrelsesmedlemmer: 

- Obs på, hvordan forældre kommer tilbage på skolen efter corona. 

Hvordan kan vi som forældre hjælpe hinanden og børnene f.eks. i 

holddeling? Hvad forventer skolen af os forældre? Hvilke rammer er 

der for forældreinvolvering på skolen? 

- SB vil gerne sætte det på som et pkt. til drøftelse og debat ved et 

kommende møde. 

Bilag  

 

19:00 2. Færdiggørelse af ordensregler 

Formål At få lavet ordensregler på Trekløverskolen færdige. Vi fortsætter, hvor vi 

sluttede sidst med at formulere det sidste. 

Processen vil være: 

• Læse det, der mangler – egen tid på mødet. 

• Fælles formulere det sidste i ordensreglerne – på samme måde, som vi 

gjorde på sidste møde. 

Referat - Kewin skrev direkte ind i udkastet.  

- Brugen af PC skal indarbejdes i ordensreglerne. 

- SB opfordrede Kewin til sammen med ledelsesteamet at drøfte 

mobilfri undervisning med virkning fra nytår. 

Bilag Udkast til ordensregler. 

 

20:10 Forslag til videre arbejde i skolebestyrelsen 

Formål Tage beslutning om arbejdet resten af skoleåret i skolebestyrelsen. 

Overvej til årsplanen, hvilke emner, der skal arbejdes med. 

Referat - Bilaget for punkter til det næste halvår blev godkendt. 

- SB vil gerne fremme outdoor, bevægelse og sundhed på skolen. 

Disse punkter skal der arbejdes med i SB i skoleåret 2022-23. 

- Obs på opfølgning på tidl. drøftelser og indsatser – f.eks.: 

- samarbejdet om valgfag. 

- Trivsel for medarbejdere & elever. 

- Fokus på fritidsdelen. 

Bilag • Forslag til emner, der skal arbejdes med på møderne resten af 

skoleåret. 

• Hæfte 4 – principper fra Skole og Forældre. 

 

20:10 Evt. 

  

Referat - Intet at referere. 

  

  

  



20:10 Evt. 

 Opsamling/næste møde 

 Forslag og ønsker til næste møde/kommende møder: 

-  Intet at referere. 

 


